
 

 

   Till kommunfullmäktige i Hylte kommun 

 
Fråga till ordförande i Samhällsbyggnadsnämnden 

 

I augusti 2018 lämnade jag in en motion angående förbättringar på GC-vägen 
Hyltebruk-Skärshult. 

Motionen bifölls av kommunfullmäktige 20190502. 

Att-sats nr 1 om översyn av beläggning är nu genomförd. 

Nu undrar jag när genomförandet av attsats nr 2  ”Upprustning och förflyttning 
av orienteringstavlan” och attsats nr3 flytt av vägvisningen kommer att ske? 

 

Hyltebruk 210429 

 

 

Lennart Ohlsson (C) 

 


